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Zápisnica 
zo zasadnutia Komisie školstva MsZ v Galante 

konaného dňa 7.03.2016 

 

Prítomní: 
(podľa prezenčnej listiny)  

 

Program: 

1. Analýza čerpania rozpočtu mesta za rok 2015- školstvo  

2. Návrh úpravy rozpočtu školstva na rok 2016 – prenesené kompetencie  

3. Prerokovanie žiadostí na odstránenie havarijných stavov v školách a školských 

zariadeniach v zriaďovateľskej pôsobnosti mesta Galanta  

4. Rôzne 

 

 Otvorenie 

PaedDr. Peter Černý, predseda komisie  privítal na zasadnutí všetkých prítomných členov, 

vedúcu Oddelenia spoločenských služieb, metodika školstva a následne ospravedlnil 

neprítomných. Členov komisie oboznámil s programom zasadnutia, ktoré bolo jednomyseľne 

schválené. 

 

1) Analýza čerpania rozpočtu mesta za rok 2015 – školstvo 

Materiál bol zaslaný všetkým členom elektronickou formou. 

Predseda komisie odovzdal slovo p. Geškovej, aby oboznámila členov s analýzou čerpania 

rozpočtu mesta za rok 2015.  

Mgr. Lívia Gešková –  podrobne informovala členov o čerpaní normatívnych a 

nenormatívných finančných prostriedkoch  rozpočtu mesta za rok 2015 a skonštatovala, že 

financie z rozpočtu mesta neboli prečerpané. Plnenie výdavkov rozpočtu bolo na 90 – 100%. 

Informovala členov komisie, že na porade riaditeľov požiadala riaditeľov, aby dali návrhy na 

opravy, ktoré bude potrebné realizovať v ich zariadeniach.  

 

Komisia školstva berie na vedomie Analýzu čerpania rozpočtu mesta za rok 2015 

a odporúča ja na schválenie mestskému zastupiteľstvu bez pripomienok. 

 

2) Návrh úpravy rozpočtu školstva na rok 2016 – prenesené kompetencie 

Materiál bol odoslaný všetkým členom elektronickou formou. 

Predseda komisie požiadal Mgr. Geškovú o informovanie členov o dôvode návrhu úpravy 

rozpočtu školstva na rok 2016 – prenesené kompetencie. 

Mgr. Lívia Gešková - dôvodom návrhu úpravy rozpočtu v časti „prenesené kompetencie“ je 

skutočnosť, že dňa 27.01.2016 MŠVVaŠ SR zverejnilo na svojej webstránke rozdelenie 

normatívnych príspevkov pre základné školy na mzdy a prevádzku. Pri rozdelení uvedených 

prostriedkov pre jednotlivé školy sa vychádzalo z ich skutočných potrieb s prihliadnutím na § 

4 ods. 15 zákona č. 597/2003 Z. z. o financovaní základných škôl, stredných škôl a školských 

zariadení v znení neskorších predpisov, podľa ktorého sa pre rok 2016 určila hodnota 

percentuálnych podielov zodpovedajúcim osobným nákladom vo výške 90 % a 

prevádzkovým nákladom vo výške 80 %, ktorý je zriaďovateľ povinný prideliť škole. 

Informovala prítomných, že OSS pridelilo každej ZŠ finančné prostriedky na mzdy 

a prevádzku v minimálnej výške 95 %.  

Mgr. Marsall Ján – sa informoval či školy posielajú platové inventáre na MsÚ. 

 



2 

 

Mgr. Lívia Gešková -  zariadenia posielajú platové inventáre na OSS mesačne. 

Komisia školstva berie na vedomie návrh na úpravu rozpočtu školstva na rok 2016 – 

prenesené kompetencie a odporúča ho mestskému zastupiteľstvu na schválenie, zároveň 

žiada OSS, aby do ďalšieho zasadnutia spracovalo rozpis prevádzkových nákladov 

jednotlivých zariadení. 

 

3) Prerokovanie žiadostí na odstránenie havarijných stavov v školách a školských  

Nakoľko neboli podané žiadosti na odstránenie havarijných stavov, tento bod bol 

vynechaný. 

 

4) Rôzne 

PaedDr. Peter Černý – MŠ Sídl. Sever vstupuje do projektu na obnovu dopravného ihriska, 

kde je možnosť zrekonštruovať povrch ihriska v ich priestoroch, ale na realizáciu je potrebná 

aj podpora mesta. Preto sa informuje, že či by členovia komisie neboli proti tomu, ak aby sa 

dopravné ihrisko v spolupráci s mestom Galanta, štvrtinovou časťou podieľalo na jeho 

financovaní. Myslí si, že je to dobrá investícia s možnosťou využitia aj inými zariadeniami, 

ktoré by nemuseli neskôr platiť za dopravné ihriská.  

Mgr. Lívia Gešková – pani riaditeľka ma informovala o danom projekte. Obnova 

dopravného ihriska by stála cca 6000 €, z čoho MŠ 1000 € by vedela hradiť z vlastných 

príjmov a 3000 € je maximálna výška, ktorú môžu získať z projektu. Preto sa obrátila  na Vás 

so žiadosťou o pomoc, lebo v danom prípade, ak nebude mať aj finančnú podporu  mesta, tak 

nemá význam, aby sa do daného projektu zapojila. 

Komisia sa uzniesla, že treba informovať pani riaditeľku, aby sa do projektu zapojila 

a v prípade potreby komisia školstva bude hlasovať za doplnenie finančných 

prostriedkov. 

Mgr. Lívia Gešková – informovala členov o pripravovaných podujatiach, ktoré sa uskutočnia 

dňa 9.4.2016 – Beh Galantou, 23.3.2016 – Svetový deň vody, 30.3.2016 – Deň učiteľov. 

Mgr. Jozef Gál -  informoval členov o umiestneniach a o vynikajúcich výsledkoch, ktoré 

dosahujú  žiaci ZŠ SNP na športových podujatiach. 

 

 

 

 

 

 

V Galante, dňa 10.03.2016                                                              PaedDr. Peter Černý v.r.  

Zapísala: Mgr. Juraj Bottka                                predseda komisie  


